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R e g i d o r a l ' A j u n t a m e n t i p r o m o t o r d e l c o m p l e x e s p o r t i u d e la C i s a

X a v i e r V i l a s e c a

A la urbanització de la Creu de Sant Joan,
més coneguda amb el nom de Cisa, hi viuen
unes dues-centes famílies. En aquella urbanit-
Zació, Xav ie r Vilaseca regenta amb Josep
Salcedo un complex esportiu que té piscina i
que inclou pistes de tennis, squash i d'altres
esports.

Com a empresari, Vilaseca ha de competir
amb els serveis esportius que brindaI? Ajunta-
ment de Solsona i això resulta curiós, perquè
ell, a més, és regidor de l 'Ajuntament.

Junt amb Joan Subirà, Vi laseca va entrar a

la Corporació des de la l l is ta del Part i t Socia-
l i s t a de Catalunya. Ara , després de tres anys,

Vilaseca es confessa amol t desanimat. E m sem-

bia que com la majoria de membres de l'oposi-
ció».

La quarta legislatura democràtica, Llumà la
va afrontar amb quatre grups d'oposició: Partit
Popular, Partit Socialista, Fòrum, i Unió de Mu-
nicipis del Solsonès.

«Jo vaig entrar amb moltes ganes de treba-
llar. Vam presentar moltes propostes i vam dis-
cutir molts temes. Ara, en canvi, ja no presen-
tem res i ja no discutim res. Hem passat a un
desengany profunds.

4A l 'Ajuntament hi perds il.lusió perquè
l'equip de govern no et deixa fer res. Sempre
topes amb un tancament total, sigui quina sigui
la proposta que facis, sigui bona o dolenta, és
igual».

«Solsona, pel meu semblar, dibuixa a petita
escala alld que succeeix a nivell nacional: tots
els treballadors de l 'Ajuntament entren mitjan-
çant recomanacions, sembla que s'intenta gua-
nyar vots de manera indirecta. Els dos àpats
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Els inicis van ser a base d'apartaments petits f icats en blocs alts. Després van a r r i ba r els xalets amb
Jard í i les cases uni fami l iars enganxades

anuals que es paguen als jubilats... és quelcom
vergony6s.»

«Al lo d'agradable és l'entesa amb els grups
de l 'oposició ?segueix Vilaseca?. Tret d'UMS,
amb la resta de grups mantenim diferències de

principis, però hem arribat a acords conjunts,
el més llampant però menys transcendental dels
quals és la no participació en la baixada de les
autoritats».

«La clau de tot plegat, segons la meva opi-
nió, ja va produir-se en la mateixa presa de
possessió de l'alcaldia. En aquell moment,
Ramon Llumà no va fer cap oferta de partici-
pació en el govern al.legant la duresa de la cam-
panya electoral. Sense citar noms tothom va
entendre que s'estava referint a la duresa de la
campanya d'Unió de Municis del Solsonès, i

paradoxalment, un temps després, Llumà va
pactar amb Ramon Navès, l 'home que encap-
calava UMS. Una ironia».
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Joan V i l a d r i c h

Sobre l 'aigua de la piscina cauen grosses
gotes d'estiu, i llavors ?com si arribés per ai-
xoplugar-se? entra al bar un altre regidor de
l 'Ajuntament, Joan Viladrich, que és arquitec-
te i cap de llista del PP.

«Jo porto set anys a l 'A juntament- , explica
Viladrich, «i sé que el mètode de l 'equip de
govern és desenganyar els de l 'oposic ió: .

La primera vegada que Viladrich va entrar
a l 'Ajuntament ho va fer amb dos companys
més de grup munic ipal : Josep Bernadó i
Antoni Vilches. Aquesta darrera vegada hi ha
entrat amb Josep Terricabras.

«Jo entenc que no s'hauria de fer política
sinó que s'hauria d'actuar de forma conjunta,
pel bé del poble, seguint el tarannà del poble.
Jo he presentat 60.000 propostesi totes les han
negades, per bé que després, indirectament al-


